
Zápis z jednání kolegia děkana Přírodovědecké fakulty UJEP dne 13. 1. 2009 
 
Přítomni:   doc. Novák, dr. Balej, doc. Pavlík, doc. Hajer, dr. Švec, doc. Eisenmann, doc.        
                  Jeřábek,  prof. Nezbeda, ing. Lauterbach, dr. Sýkorová Dvorníková.       
Omluveni: dr. Žižková. 
 
1. Děkan přivítal členy kolegia a popřál všem přítomným v roce 2009 hodně zdraví, 

osobních a pracovních úspěchů. Představil doc. Mashkova jako vedoucího katedry 
informatiky a popřál, aby se mu v náročné funkci dařilo. 

2. Děkan informoval z kolegia rektorky dne 6. 1. 2009: 
-  na webu UJEP je zveřejněn Information Package ECTS. Vizuálně je ve stejné     
   podobě jako chystané portálové řešení ve STAGu 
-  informace o přechodu UJEP na nové portálové řešení STAG od 1. 6.     
   2009. Nyní se podepisuje smlouva. 
-  10. seminář Hodnocení kvality VŠ se koná  dne 28. 1. (od 13 hodin) – 29. 1. 2009      
    na Hoření. Zaměstnanci UJEP neplatí vložné. 
-  doc. Vomáčková informovala, že je v roce 2009 možné nadále využívat granty        
   AGC Flat Glass a.s. a Severočeských dolů, a. s. (badatelské projekty doktorandů) 
-  kvestor informoval, že 8. 12. 2008 došlo k předání komunikací kolem budovy B     
   Kampusu 
-  děkan se dotázal na možný střet zájmů zhotovitele pre-feasibility study a evaluace    
    jednotlivých projektů UJEP do OP VaVpI – firmy SPF Group. Odpověď zněla, že došlo   
    k přehodnocení zadání firmě právničkou UJEP a ke střetu zájmů nedochází. 

       -  byl dokončen projekt na implementaci JVS UJEP 

3. Vedení PřF  zatím nebude akceptovat jednotný vizuální styl UJEP. K užívání JVS UJEP 
se vyjádří AS PřF. 

4. Děkan informoval kolegium, že Akreditační komise v listopadu 2010 bude požadovat 
kontrolní zprávu o tom, jakým způsobem jsou naplňovány závěry a doporučení AK 
(hlavně v oborech chemie a informatika) v rámci evaluace UJEP. Vedení PřF udělá 
k tomuto opatření a bude sledovat plnění závěrů a doporučení AK. 

5. Kolegium diskutovalo připomínky k Aktualizaci Dlouhodobého záměru PřF na rok 2009. 

6. Proděkan Pavlík informoval z porady u prorektora Loučky: 
- v GA ČR došlo ke změně  vedení a způsobu přidělování finančních prostředků,                

GA ČR vyvolala diskusi jak by měly být finanční prostředky přidělovány - bude 
posunut termín (květen 2009) na podávání přihlášek projektů na rok 2010 

- celkově UJEP získala v letošním roce více prostředků z FRVŠ, z naší fakulty získala 
investiční projekt kategorie A katedra geografie 

- do IGA UJEP bylo podáno 12 projektů (z toho bylo 5 z PřF), na tyto projekty UJEP 
získává finanční prostředky od sponzorů 

- AGC Flat Glass a.s. podpoří zahraniční výjezdy studentů UJEP částkou 300 tis. Kč 
- Institucionální prostředky na UJEP – v letošním roce bude rozděleno 4 191 tis. Kč, na 

PřF připadá  1 556 tis. Kč, tj. o 500 tis. Kč více než v loňském roce. 

7.   Proděkan Pavlík informoval z porady u prorektorky Vomáčkové: 
         -   proběhla diskuse o harmonogramu akcí pod hlavičkou 50. výročí VŠ vzdělávání   
              v Ústí nad Labem          

-  do 11. 2. 2009 mohou fakulty přispívat do tomboly na ples UJEP 
-  o výjezdech a příjezdech pracovníků na UJEP v rámci Staff Trainingu v programu    
    ERASMUS. 

8.   Proděkan Balej informoval z porady u prorektora Cyhelského: 
               -   Úspěšně byly obhájeny všechny rozvojové projekty řešené v roce 2008 
               -   liberecká firma SIAL připravila dokumentaci k územnímu rozhodnutí pro Kampus 



               -   poděkoval Mgr. Oršulákovi za řešení a koordinaci projektu na inovaci přístrojového         
                    vybavení na UJEP- v hodnotě 6,5 mil. Kč (např. instalace  
                    kapalinového chromatografu na katedře chemie sdíleného s FŽP a ÚZS) 

-   upozornil na nutnost vypracovat návrh smlouvy provozu sdíleného chromatografu   
-   začal fungovat program na odhalování plagiátů závěrečných prací, je možné nechat   

           otestovat danou práci na Centru informatiky UJEP 
      -    poděkoval dr. Moravcovi za práci na rozvojovém projektu na podporu doktorských       
           studií na UJEP 

   -   v centralizovaných projektech UJEP na rok 2009 PřF uspěla s 2 projekty za více než  
       3 mil. Kč (řešitelé dr. Kolská a Mgr. Oršulák) 
   -   do OP VK jsou plánované další výzvy na leden 2009. 

  9.   Tajemník informoval: 
   -   do konce ledna je potřeba, aby vedoucí kateder a proděkani předali podklady ke   
       zpracování rozpočtu na rok 2009, zvláštní pozornost věnovat zdůvodnění požadavků     
       z FRIMu 
   -   předložil přehled čerpání na knihy a časopisy za IV. čtvrtletí 2008 a prosbou o   
       kontrolu 
   -   firma AS Comp bude pro nás ekologicky likvidovat prázdné tonery 
   -   od 1. 1. 2009 platí nové limity (nad 100 tis. Kč) pro nutnou přítomnost Policie při         
       vyšetřování dopravní nehody, z tohoto důvodu jsou ve služebních autech formuláře o      
       dopravní nehodě potřebné k vyplnění pro pojišťovnu 
   -   od 1. 1. 2009 platí nové sazby stravného a náhrad při služebních cestách 
   -   od ledna platí nový dodatek směrnice rektorky k Organizačnímu řádu UJEP,           
       směrnice ke spisovému a skartačnímu řádu a směrnice kvestora k bezpečnosti               
       práce a  ochraně zdraví při práci. Účastníci kolegia byli seznámeni s hlavními     
       podstatnými body těchto nově platných vnitřních dokumentů. 

10.  Kolegium schválilo kurz „Poradce pro  výživu“, který v rámci celoživotního  
       vzdělávání garantuje katedra chemie. 

11.  Různé 
     -  prof. Nezbeda předložil návrh na financování kateder s přihlédnutím na počet   
        studentů a odučených hodin, vedení fakulty návrh zváží 

-  děkan informoval o nástupu nové pracovnice oddělení PR  Bc. Jany Komínové, 
-  prof. Nezbeda vznesl návrh na prodloužení termínu konání SZZ na dva týdny, bude       
   zváženo při přípravě harmonogramu akademického roku 
-  na katedře geografie je od 1. 1. 2009 tajemníkem Mgr. Raška, 
-  další kolegium 10. 2. 2009 bude na katedře chemie (míst. č. 466) a březnové  
   kolegium bude na katedře geografie, 
-  dr. Švec přišel s námětem umístění loga PřF na soukromých vozidlech zaměstnanců                 
    PřF. 
 

 
 

 
 
                                                                                Doc.RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                              Děkan přírodovědecké fakulty UJEP               
 
 
 
Zapsala: Y. Jůzová 
 


